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Kładka na Wiśle to bardzo ważny element skoczowskiej sieci komunikacyjnej. Na co dzień niedoceniana,
wartość zdobyła, kiedy została zamknięta. Okazało się, że zamknięcie utrudnia życie wielu mieszkańcom.
Jak zapowiada wiceburmistrz Skoczowa już w przyszłym tygodniu mieszkańcy będą mogli spacerować,
biec, chodzić a nawet jeździć na rowerze po kładce, jednak muszą oswoić się z myślą o gruntownym
remoncie w przyszłości.

O tym, że kładkę na Wiśle w Skoczowie zamknięto pisaliśmy : "Kładka zamknieta".  Dziś już wiadomo, że od
przyszłego tygodnia chodzenie po kładce nie będzie niebezpieczne. - Trwa remont kładki zamontowane są
nowe podesty, w sumie wymienionych zostanie 15 płyt – mówi Piotr Rucki, zastępca burmistrza Skoczowa.
Właśnie rozpoczął się ich montaż potrwa do początku przyszłego tygodnia, chyba, że w pracach przeszkodzi zła
pogoda.  

– To doraźny remont, wymieniamy te płyty które były w najgorszym stanie. Musimy jednak liczyć się z
tym, że trzeba będzie przeprowadzić gruntowny remont – dodaje wiceburmistrz Skoczowa. Kładka ma zostać
wtedy też poszerzona, tak aby w pełni sprawdzała się w użytkowaniu jako przeprawa rowerowo-piesza.
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